
Referat fra FAU-møte 26. august 2024 kl. 1800 på Holviga Skole. 
 
 
Til stede:  
FAU: Tor S. Eide, Andreas Topland, Øystein Fossestøl, Bård Hemnes, Lina Henriksen og Jan 
Vidar R. Midtbø. 
 
Andre: Ruth Skåre Grunnøy (rektor).  
 
Forfall: Nina Boskovic 
 
 
Referent:  
Jan Vidar R. Midtbø 
 
 
Godkjenning av innkalling 
Ingen bemerkninger. 
 
Konklusjon: Godkjent 
 
 
Konstituering av FAU – tildeling av roller 
FAU for skoleåret 24/25 ble konstituert, og rollene ble fordelt som følger: 
 

• Leder: Tor S. Eide  
• Nestleder: Andreas Topland 
• Ansvarlig for båtkomite: Øistein Fossestøl 
• Dugnadsansvarlig: Nina Boskovic 
• KFU-representant: Bård Hemnes 
• Kasserer: Lina Henriksen 
• Sekretær: Jan Vidar R. Midtbø 

 
 
Avtale møtestruktur og tidspunkt 
Møtene vil i hovedsak finne sted mandager kl. 18, ved begynnelsen av hver måned. 
 
 
Pågående 12§-saker ved Holviga Barneskole 
Per i dag har skolen 3 individuelle 12§ -saker. 12§-saker tilsvarer det som tidligere het 9A-
saker. 
 
Informasjon fra skolen 
Rektor informerte om status ved skolen. 
 



• Økonomi: Ved utgangen av juli lå økonomien ved skolen i balanse i henhold til 
budsjett. 

• HR: Nedgang i sykefravær fra 8,8% til 6,2%. Korttidssykemeldinger står for 1,7%. 
• I kommunen skal det lages ny organisasjonsstruktur fra 1. jan. 2025. Enhetene bytter 

navn til virksomheter. Rektor får dermed tittelen «Virksomhetsleder». Skolen får mer 
informasjon om den nye strukturen, og de praktiske følgende av denne på et snarlig 
møte. 

• Ny skole: Fire tilbydere skal legge inn løsningsforslag til ny skole. Skolen har hatt møter 
med disse tilbyderene. Forslagene skal komme inn innen utgangen av november. 
Beslutningen om hvem som får oppdraget blir tatt i januar 2025. Den nye skolen skal 
stå klar til overtakelse i januar 2027, med innflytting i mars 2027.  

• Foreldremøter skal holdes i alle trinn i nær fremtid. Rektor kommer til å delta på alle 
disse møtene. 

• Trafikk: Skolen opplever at mange kjører inn til skolen, via det østre løpet hvor 
innkjøring er forbudt. De ønsker å minne foreldre på at denne veien kun skal brukes til 
utkjøring. 

• Beintøft: Kampanjen «Beintøft» har som mål å få flere til å gå, sykle eller ta kollektiv til 
skolen. Denne kampanjen vil bli igangsatt snart.  

• Dagens skolebygg: Det er fortsatt utfordringer med at ventilasjonen ikke fungerer godt 
i alle rom. Skolen følger dette opp med Expandia, men de har foreløpig ikke funnet en 
løsning på problemet. 

• Hærverk: Skolen har funnet lim i noen låser. Kameraovervåkningen har forhåpentlig 
fanget opp dette. 

 


